
 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-01-08 

Närvarande: Lennart Johansson-Ax, Lars-Åke Lundh,  
Lena Clementson, Fredrik Helgesson, Pär Karlsson och 
Bertil Källman.  
 

Anm. förh.: Lotten Linde, Joakim Zetterqvist och  
Herman Kilsäter. 
 

1) Lars-Åke önskade alla god fortsättning och förklarade styrelsemötet öppnat. 

 

2) Dagordningen godkändes. 

 

3) Till justeringsman valdes Bertil Källman. 

 

4) Konstituering av styrelse samt föreningens firmateckning. 

 

Följande är valda sedan årsmötet: 

Ordförande: Lars-Åke 

Sekreterare: Pär 

Kassör: Fredrik Helgesson 

Vice ordförande: Lennart Johansson-Ax 

 

Till att teckna firman föreslås kassör och ordförande var för sig. 

 

Beslutas att: 

Till firmatecknare för föreningen Karlshamns Segelsällskap välja  

ordföranden Lars-Åke Lund, 480526-4357 och 

kassören Fredrik Helgesson, 610318-5036, var för sig.  

Punkten beslutades vara omedelbart justerad. 

 

5) Föregående års- och styrelseprotokoll genomgås 

 

Redovisning bidrag: 

Pär rapporterar att det sökta bidraget till Boj-boden kommer tas beslut om i kommunen 

under första kvartalet. När det gäller ”säkerhetsbidraget” man kunde söka från RF så 

lyckades vi inte få något besked från Sparbanken i Karlshamn i tid så vi hann aldrig söka 

de pengar som fanns att söka under 2023. 

 

Beslutas att: 

Pär kontaktar RF-SISU Blekinge för att kolla om vi kan söka säkerhetspengar till en ny 

ribb i år. 

 

revisorernas skrivelse om försäkringar 

Revisorerna lämnade under årsmötet ett följebrev till styrelsen där de bad om att man 

kollar över försäkringar mm i klubben för att få ett mer heltäckande skydd (bifogas). 

 

Beslutas att: 

Lars-Åke kollar på våra försäkringar och vad vi ev behöver komplettera/ ta bort. 

 



 

6) Ekonomi 

Fredrik rapporterar att klubben har 132 000kr i kassan. 

Alla arrende samt övriga fakturor är betalda. 

Lars-Åke rapporterar att klubben erhållit 9927kr i elstödspengar som finns 

på klubbens skattekonto. Dessa är inte medräknade i klubbens kassa. 

Klubben har innan årsslutet erhållit 10 000kr i extra stöd från Sparbanken i Karlshamn, 

(näringslivsstiftelsen) som beslutats delas ut till en del föreningar i kommunen som 

rapporterat ungdomsverksamhet under 2022. 

Pär rapporterar att vi kommer få 2200kr från Svenska Sjö i sponsring då vi exponerat deras 

reklam i våra utskick och på hemsidan under 2022. 

 

Lar-Åke föreslår att klubben skall placera en del av klubbens medel i mer räntebärande 

konton. Detta då vi inte har någon ränta på dagens bankkonto. 

Fredrik föreslår ett fasträntekonto. 

 

Beslutas att: 

Fredrik sätter över 100 000kr på ett fasträntekonto i Sparbanken i Karlshamn. 

 

7) Vuxenseglarskolan - återträff 

Lars-Åke föreslår att man inför återträff tidigare deltagare inbjuder de som medverkat de 

två sista åren till en helg. 

Lena föreslår att man till att börja med har en träff i veckan för att samla deltagarna för att 

lägga en plan. Inbjudan behöver skickas ut 1 ½ månad innan. 

 

Beslutas att: 

Klubben inbjuder till en återträff där man har en första träff den 17/4 Kl. 18.00 i Svanevik. 

Lennart skriver ihop ett förslag till inbjudan och e-postar ut till styrelsen. 

 

8) Vuxenseglarskolan – ny projektledare 

Lars-Åke meddelar att han under årets vuxenseglarskola inte kommer kunna vara 

projektledare. Upplägg mm finns sedan tidigare så det behövs ett namn. Organisation vet 

vi vad som behövs och här behöver vi börja jaga så snart som möjligt 

 

Beslutas att: 

Styrelsen till nästa möte försöker sondera terrängen på namn på projektledare. 

 

9) Internationella seglarlägret – Rotary 

Genomförs den 28/7–6/8 2024. 

Ett upprop samt film ligger på klubbens hemsida. Detta för att försöka värva värdfamiljer 

till arrangemanget även inom KSS. Behövs 9 värdfamiljer som kan ta 2 deltagare var. 

Önskvärt att de har egna ungdomar. Då vi kommer låna ut våra 606:or under lägret (såväl 

som vuxenseglarskolan) krävs det att de är i bra skick. 

 

Beslutas att: 

De värdfamiljer som värvas (som INTE är medlemmar i KSS erhåller ett 

familjemedlemsskap under ett år för sitt engagemang) 

 

10) Sektionerna – kappsegling 

Lena rapporterar att sektionen börjat titta på årets kvällskappar. 

Sektionen kollar även möjligheten att testa appen ”klubbsegling”.  

Det finns en möjlighet att prova den ett år innan man får en kostnad.  



 

Eventuellt kommer vi testa den på någon segling under 2024. 

 

Junior/ nybörjare 

Möte planeras in med Herman, Bosse, Pär, Lena samt våra ungdomsledare. 

Bjuder även in Fredrik Fransson till mötet. 

 

RC-båtar 

Bertil rapporterar att man haft ett antal söndagar med träffar. Dock har vädret vart lite emot 

verksamheten. Ny träff planeras till den 21/1 

 

Fastighet 

Jocke Z har satt igen väggen där tidigare fönster satt i sekretariatet på klubbstugan. 

 

Trivsel 

Lena rapporterar att hon planerar en våffeldag i mars.  

Den kommer genomföras den 24/3 Kl 13.00-ca 16.00 

Hon har även förslag på att försöka kategorisera alla gamla fotot som vi har i KSS.  

Detta skulle man kunna göra som en kurs där man bjuder in ”gamla” KSS:are som kan ha 

lite koll på historian. Pär kontaktar RF-SISU för att lägga upp det som en kurs. 

 

11) Övrigt 

Lars-Åke har tagit fram ett förslag på mötesdagar för våren 2024. 

 

Beslutas att: 

ha styrelsemöte den 5/2, 4/3, 8/4, 6/5 och den 3/6. Kl 18.00 i Svanevik 

 

Vi behöver ha en arbetsdag under våren. 

 

Beslutas att: 

En arbetsdag skall genomföras den 27/4 Kl 10.00 

 

Lars-Åke lyfter sin oro om hur det kommer att gå med sammanslagningen av de olika 

seglarförbunden. 

 

Beslutas att: 

Lars-Åke skriver en motion till Blekinge Seglarförbund om utbetalning av befintliga medel 

till klubbarna innan sammanslagning. 

 

12) Avslutning 

Lars-Åke avslutar mötet, och tackar för visat intresse.  

 

 

_________________________________ ________________________________ 

Ordförande Lars-Åke Lundh  Sekreterare Pär Karlsson 

 

_________________________________ 

Justeras Bertil Källman 


